
 
 
Schriftelijke vragen ‘Onderzoek naar huurappartementen Snellerpoort’ 
 
Op 29 maart ontvingen wij het persbericht van de gemeente over het onderzoek naar 
huurappartementen in Snellerpoort op het bouwveld achter het Baken. Hierin zouden 80 tot 
100 sociale huurwoningen moeten komen en 20 in de zogenoemde middenhuur. 
Gezien de locatie nabij het winkelcentrum zou dit ook geschikt zijn voor senioren. 
 
Op 4 maart jl. is de vestiging van het Ouden Huis tijdens de Politieke Avond besproken, 
waarbij het oude Minkema als voorstel voor de locatie onderwerp van gesprek was. Tijdens 
deze avond heb ik de meerwaarde van een initiatief zoals een Ouden Huis onderstreept 
maar getwijfeld of de locatie van het Minkema de geschiktste zou zijn. Ik heb Snellerpoort als 
optie genoemd, zeker gezien de nabijheid van het winkelcentrum en het 
gezondheidscentrum. Met deze discussie in het achterhoofd heb ik de volgende vragen: 
 

1. Op welke termijn is het duidelijk of het genoemde appartementencomplex 
gerealiseerd kan worden? 

2. Als het onderzoek positief wordt afgesloten, wanneer kunnen de eerste bewoners de 
sleutel van hun appartement krijgen? 

3. Is het college het met mij eens dat de wens om een Ouden Huis (of een vergelijkbaar 
initiatief) op korte termijn gehonoreerd moet worden? 

4. Is de wens om een Ouden Huis in Woerden te bouwen onderdeel van het onderzoek 
van gemeente Woerden en GroenWest? 

5. Zo ja, wordt Fivente bij dit onderzoek betrokken? 
Zo nee, hoe zorgt het college ervoor dat de wens van onze inwoners om een Ouden 
Huis met voortvarendheid wordt opgepakt? 

 
Marguerite Boersma 
30 maart 2021 


